
 

 
 
 
 

Zápisnica zo zasadnutia VV zo dňa 21.3.2023 
 
Program VV:  
1. Vyhodnotenie prijatých úloh z predošlých VV. 
2. Informácia o aktuálnom stave účtov a rozpočtu.  
3. Informácia prítomných členov VV o zmenách , novinkách či problémoch na vlastnom úseku. 
4. Riešenie trénerov ŠŠR SR U14 a účasť SVK U14 na podujatí v Liberci počas MS 
5. Kredibilita trénerov a odovzdanie menovacieho dekrétu pre lepšie možnosti lobovania v prospech 
repre. 
6. Návrh doplnenia Disciplinárneho, súťažného poriadku s diskusiou. 
7. Pridelenie pracovných PC pre potreby ihrísk a klubov. 
8. Povinné spojené školenie zapisovateľov. 
9. Informácia o návrhoch z komisie. 
10. Vyhodnotenie smerovania. 
11. Hokejbalista roka 
12. MS juniorov 2023 
13. Rôzne 
 
Prítomní: 
Marián Hambálek 
Miroslav Dragun 
Jaroslav Mihál 
Lubomír Liška 
Ondrej Buday 
Marek Královič 
Diana Kosová 
Michal Runák 
Dominik Vároš 
 
Hostia: 
Jaroslav Šalka 
Branisla Štefan 
 
K bodu č. 1: 
 
Viceprezident na základe predložených zápisov vyzval prítomných členov VV a GS k informovaniu 
o napĺňaní úloh. Členovia VV a GS informovali o priebežnom plnení úloh na základe ich mandátu. Zároveň 
VV poveril Michala Runáka plnení funkcie člena VV v zmysle stanov do najbližšej konferencie a menoval 
ho do funkcie hovorcu SHBú. VV zároveň presunul zodpovednosť za marketing pod priamu riadiacu 
pôsobnosť GS SHBú. 
 
Hlasovanie: Všetci prítomní členovia VV hlasovali ZA 
 
K bodu č. 2: 
 
GS podal ústnu informáciu o stave účtov a informoval, že príspevok z MŠVVaŠ SR by mal predstavovať 
sumu 250 000€. VV zobral informáciu na vedomie.  
 



 

 
 
 
 
K bodu. 3, 7 a 9: 
Členovia VV informovali aktivitách v rámci svojich úsekoch. M. Runák informoval o úspešnej dražbe 
dresov žien z MS v Kanade. D. Vároš informoval o tom, že ako zástupca hráčov rokuje o zabezpečení 
tabletov pre potreby klubov z ministerstva regionálneho rozvoja a rokuje o zabezpečení bezplatných 
priestorov na letný kemp brankárov na Donovaloch. Zároveň informoval VV, že na konferencii v Žiline sa 
plánuje vzdať funkcie člena VV zo zdravotných dôvodov. O. Buday informoval o činnosti komisie mládeže 
a L. Liška o priebehu školení trénerov. M. Královič informoval o pláne preškolenia rozhodcov a nábore 
nových rozhodcov. D. Kosova informovala o činoosti ISBHF. Zároveň VV sa zhodol na prerozdelení 
techniky pre kluby SHBú a požiadaviek LG BA, Protef PB a HOKEJBAL Prešov. 
 
K bodu č. 4: 
VV na návrh českých partnerov odporúča vyslať do Liberca na priateľský turnaj repre U14. Zároveň VV 
schválil za trénera U14 Adama Krivdu. 
 
Hlasovanie: Všetci prítomní členovia VV hlasovali ZA 
 
Spojená diskusia k bodom 5, 8, 10:  
Na základe návrhu člena VV D. Vároša prebehla spoločná diskusia o udelení certifikátov pre manažérov 
a trénerov reprezentácií, preškolení zapisovateľov a vyhodnotení smerovania slovenského hokejbalu. 
Členovia VV sa zhodli, že v rámci júnovej konferencie sa uskutoční školenie zapisovateľov pre kluby, 
zároveň členovia VV ocenili návrh D. Vároša o udelení certifikátov pre trénerov. Členovia VV a GS sa 
zároveň zhodli na potrebe úpravy štartovného pre extraligové súťaže, ktoré by odzrkadľovalo aktuálne 
a reálne náklady na súťaže. Predpokladané štartovné pre SHBe mužov by bolo zhruba okolo 3000€ a pre 
mládežnícke súťaže cca 100€ na mužstvo alebo fixné náklady na rozhodcov. 
 
K bodu č. 11:  
VV prerokoval informáciu o pripravovanom Hokejbalistovi roka 2023.  
 
K bodu č. 12: 
VV prerokoval operatívnu informáciu k MSJ 2023 v Liberci a návrh viceprezidenta schválil do funkcie 
zodpovedného člena VV za úsek štátnych športových reprezentácií Jaroslava Mihála.  
 
Hlasovanie: Všetci prítomní členovia VV hlasovali ZA 
 
K bodu č. 13: 
Prebehla všeobecná rozprava a následne viceprezident ukončil zasadnutie VV o 13:00 hod.  
 

 

Miroslav Dragun 

Generálny sekretá 


